
ABCDE 
Avdelningen för Integration och Utveckling 
S p å n g a - T e n s t a  s t a d s d e l s f ö r v a l t n i n g  

  Sid 1 (3) 

2005-10-06 

 

B o x  4 0 6 6 ,  1 6 3  0 4  S P Å N G A  

T f n :  5 0 8  0 3  0 0 0  

E - p o s t :  s t a d s d e l s n a m n d e n @ s p a n g a - t e n s t a . s t o c k h o l m . s e  

Brottsförebyggande rådet i Spånga-Tensta  

1 6 .  B R Å  P r o t o k o l l  
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Närvarande: xxxx xxxxxx, och xxxxx xxxxxxxxxx, SDN. xxxx xxxxxx, 
xxxx xxxxxxxx, xxxxxxx xxxxxxxx, xxxxxx xxxxxxxxxxxx och xxxxx 
xxxxxx, SDF. xxxxxx xxxxx och xxxx xxx, Näpo Södra Järva. xxxxxx 
xxxxxx, FB. xxxxxx xxxxxxxx, SvB. xxxxx xxxxxxx, Sisab. xxxxx xxxx 
och xxxxx xxxxxxxxx, Fabergé. xxxxxx xxxxxxxxx, 
Åklagarmyndigheten. Xxxxx xxxxxxx, Spånga Företagarförening. 
Frånvarande: xxx-xxxxxx xxxxxx, SDN. xxxxxxxx xxxxxxx SDF. xxxx 
xxxxxxxx, Centrumkompaniet. xxxxxxx xxxxxxx och xxxx xxxxxx, 
Connex. xxxxx xxxxxx, Tensta Företagarförening. xxxx xxxxxxxx, FB. 
 
Nästa möte är bokat till den 10/11 kl. 9.00-12.00 (OBS tiden!) på 
Medborgarkontoret på Tenstagången 49. 
 
1. Ordförande Abdo Goriya öppnade mötet och därefter gjorde vi en kort 

presentation av oss själva. Ständig sekreterare, Linda Wikman. 
2. Dagordningen fastställdes. Abdo Goriya anmälde en punkt under 

övrigt. 
3. Minnesanteckningarna godkändes och lades till handlingarna. 
4. En kortare redogörelse angående arbetet med ”Ung och trygg på 

Järva” gjordes. Arbetet med att hitta en samordnare för detta projekt 
pågår än. Den 24/10 åker projektgruppen till Göteborg för att träffa 
projektgruppen där. Under de kommande månaderna pågår 
uppbyggnadsfasen för detta arbete. Den 25/11 kommer det att hållas en 
återsamling av de personer som deltog i dialogkonferensen den 15/6. 
Information kommer till berörda om detta. 

5. Angående spelautomater berättade xxxxxx xxxxx att en rad tips 
kommit in till polisen sedan Bosse Ringholms utspel. Lagstiftningen är 
komplicerad kring denna fråga och det är inte lätt att göra ingripanden. 
Linda Wikman kompletterade denna information genom att berätta att 
Lotteriinspektionen (som är ansvariga för spelautomater tillsyn, 
tillstånd mm) fr.o.m. april 2006 kommer att betrakta nya tillstånd som 
giltiga. Därmed kommer det bli lättare att kontrollera marknaden samt 
att göra ingripanden. Ett förslag som kom upp var att fastighetsägaren 
som hyr ut lokaler till olika verksamheter borde kontrollera om alla 
tillstånd finns för att bedriva verksamhet innan man skriver kontrakt 
med hyresgäst. 
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6. Linda Wikman berättade om att inköpsstudier av folköl gjorts hos de 
14 handlare i stadsdelen som anmält och beviljats försäljning av detta. 
Resultatet har skickats ut till alla i BRÅ samt till MittI. En diskussion 
kom igång huruvida resultatet ska publiceras i media eller ej. Vi 
beslutade att tills vidare inte göra detta utan istället konfrontera 
handlarna direkt när de sålt utan att kontrollera ungdomarnas ålder. 
Publicering av butikernas namn kan bli aktuellt i framtiden. En kortare 
redogörelse för tillsynsrutiner gjordes också. Även en diskussion kring 
ungdomsfylleriet (främst i Spånga) fördes. Fastighetsägarna har också 
en möjlighet att komma åt detta genom att kontrollera lokalerna i sina 
fastigheter och meddela polisen när det förekommer saker där som det 
inte ska förekomma.  

7. Linda Wikman tog upp frågan kring hur och när minnesanteckningar 
ska publiceras (bli offentlig handling). Efter en kortare diskussion 
enades vi om att det i fortsättningen ska föras protokoll på BRÅ-
mötena. Linda Wikman är sekreterare, Abdo Goriya och ytterligare en 
person (cirkulerande) blir justerare. Till dagens andre justerare utsågs 
xxxxxxxxxxxxxxx. Även förslag på att publicera protokollen på 
hemsidan togs upp. 

8. Linda Wikman redogjorde kort för arbetet med Trafikveckan 2006. 
Den kommer att bli ännu större och ännu bättre! Denna gång kommer 
Rinkeby att vara med fullt ut. Även Rinkebys cykeldag kommer att 
ingå som en del i Trafikveckan. Mer övningar och arbetsmaterial 
kommer att tas fram till skolorna. Datum för Trafikveckan är satt till 
v.17. Skolorna har meddelats. xxxxxx xxxxx bekräftade att man inom 
Polismyndigheten även fått upp ögonen för denna Trafikvecka. 

9. Angående Gullingeparken så fördes en diskussion kring huvudmanna-
skap och brist på budget. Efter en lång diskussion enades vi om att 
Tekniska avd, B o U och I o U ska se över detaljerna kring att förlänga 
skolgården upp på kullen. Detaljer kring kostnader och underhåll ska 
redas ut. Övriga satsningar som olika verksamheter i parken fortsätter, 
likaså dialogen med brukare och personal på Lyktan. Vi kommer att 
återkomma i denna fråga. 

10. Linda Wikman påminde om Nätverk Väst den 14/10. Flera anmälde 
sig på plats. 

11. Under allmän information meddelade Linda Wikman att 
halvårsrapporten för det förebyggande arbetet är klar och denna 
lämnades ut till alla närvarande. Kommer även att skickas ut via mail.  
xxxxx xxxxxxx meddelade att skadegörelsen och supandet ökat på 
vissa skolgårdar. Berörda noterade. 
xxxxxx xxxxx redogjorde kort för brottstatistik i området. I princip allt 
har ökat. Utökad kommunikation med fastighetsvärdar önskades i 
samband med t ex inbrottsvåg. 

12. Under Övrigt tog Abdo Goriya upp frågan kring vad som händer kring 
Tensta City (shoppingcentret). Fabegé meddelade att hyresgästen är 
uppsagd fr.o.m. årsskiftet. Man har även tömt två garagen på 
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Risingeplan. På samma gång passade man på att bjuda in BRÅ till att 
titta på de fysiska åtgärder som man genomfört/kommer att genomföra 
i fastigheterna. Därmed beslutades att nästa BRÅ kommer att förlängas 
med en timma, nya mötestiden är 9-12, för att vi gemensamt ska gå till 
Fabergés fastigheter på studiebesök. 

13. Nästa möte är inbokat till den 10/11 kl. 9.00-12.00 (OBS tiden!) på 
Medborgarkontoret på Tenstagången 49. Eventuella förhinder 
meddelas Linda Wikman. 

 
 
 
 

Linda Wikman Abdo Goriya  Agneta Agerbjer 
Sekreterare Förste justerare Andre justerare 


